
Školní výlet začal 9. června přespáním ve škole. Společně jsme si zahráli na 
hřišti vybíjenou, část lidí si pak mohla užít volné hodinky v bazénu. V sedm 
večer jsme se přemístili do kuchyňky, kde si každý dle své libosti připravil 
večeři. Poté už nás čekalo přespání ve školní tělocvičně, příprava spaní, 
společná zábava s míči a spánek. Ráno jsme si odstěhovali věci do třídy, 
v kuchyňce se nasnídali, a pak už jen vyčkali na autobus.  

Ten nás převezl na exkurzi do hotelu Pawlik Aquaforum ve Františkových 
Lázních. Zde jsme absolvovali prohlídku hlavních prostor tohoto komplexu, 
který má například i podzemní chodbu mezi částí Aquaforum a Císařskými 
lázněmi. Seznámili jsme se s mokrými a suchými procedurami, ale třeba i 
historií celého komplexu. Část se pak přemístila na dvě hodinky do bazénu a 
druhá část si došla do města na pohár a koktejl. Podívali jsme se po zajímavých 
místech a samozřejmě navštívili i Františka. Při návratu zpět jsme si došli na 
oběd a pak se pěšky vydali na Stříbrnou k Chatě na Stříbrném potoce. Zde jsme 
vybalili stany a připravili si spaní. Poté jsme se vydali do lesa na dříví, abychom 
mohli večer opékat na ohýnku.  

Druhý den ráno jsme si po snídani sbalili věci na celodenní túru a vydali se směr 
Bublava. Prošli jsme přes lyžařský vlek na Stříbrné k lyžařskému vleku na 
Bublavě. Na Bleibergu jsme si vytvořili z přírodnin mandaly. Odtud jsme se 
vydali na Bublavské kaskády a pak na oběd do penzionu Bublava. Po výborném 
obědu jsme si šli zahrát hry k místnímu Igloo. Po hrách a zmrzlině jsme se vydali 
přes kopec Klobouk a bývalou pískovnu zpět do kempu. Po příchodu jsme si 
opět založili ohýnek. 

V neděli nás čekal trochu klidnější program. Dopoledne jsme nabírali síly, 
cachtali se v rybníce, povídali si ve stanech či dospávali. Odpoledne jsme hráli 
společně hry Městečko Palermo a Pako. Po hře byl odpočinek. Během 
nedělního dne jsme měli objednáno jídlo na Chatě na Stříbrném potoce, na 
kterém jsme si opravdu pochutnali, a bylo takovým pěkným zpestřením 
v našem výletovém jídelníčku. 

V pondělí ráno nás čekal velký úklid, sbalení stanů a úklid obývaných prostor. 
Poté jsme se rozloučili a opět pěšky vydali zpět do školy. Počasí nám vyšlo 
perfektně, při vyzvednutí posledních věcí z auta a zasednutí k obědu se spustil 
déšť.  



Iva 

Zde pár výpovědí od dětí… 

„Na výletě se mi líbilo přespání ve škole, prostředí na stanování a společné 
hry.“ Ája 

„Výlet se mi líbil, program byl hezký. Především v sobotu, kdy jsme cestovali 
přírodou a bavili se na Bublavě. A Aquaforum bylo skvělé. Při společných 
aktivitách jsem dostával nostalgický pocit. Všichni jsme vyrostli, ale pořád se 
máme rádi. Děkuji za tento výlet.“ Robin 

„Nejvíce se mi líbilo na výletu to, že jsme přespávali ve škole a ve stanech a že 
jsme měli takhle dlouhý výlet s procházkou, sice dlouhou, ale hezkou, a já si to 
moc užila.“ Eliška 

„Na výletu se mi moc líbilo koupání v rybníce a v bazénu, potom exkurze a 
společné hry na hřišti. Moc mi chutnalo jídlo, které jsme měli v neděli. Celkově 
to byl moc hezký zážitek. Jediné co mi vadilo, byly ranní budíčky, i když paní 
učitelka říkala, že nebudou.“ Klárka 

„Byl jsem na jedné části, a to přespání ve škole. Bylo to krásné a všechno bylo 
přesně tak, jak jsem si představoval. Moc jsem si to užil. Vůbec jsme se nestihli 
nudit a byl to krásný zážitek.“ Honzík 

„Nejlepší byl výšlap na Bublavu, k obědu jsem si dal svíčkovou a minigolf byl 
taky super. Bylo skvělé vidět celou třídu pohromadě, jak se bavíme, užíváme si. 
Nebylo to jako ve škole. Moc jsem si to užil.“ Kuba 

„Mně se líbilo ve Františkových Lázních. Sice jsem tam byl už hodně krát, ale se 
třídou je to jiné, lepší.“ Martin 

 



 



 

 



 



 



 



 



 



 



 



 


